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ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

София Куненаки Ефремоглу, председател на Атинската търговско-промишлена палата посети БТПП и обсъди с
председателя на Палатата Цветан Симеонов подготовката на предстоящ българо-гръцки бизнес форум. В срещата
участва и Димитриос Михас, министър-съветник по търговия и търговските въпроси, и ръководител на Търговския
отдел в Посолството на Гърция. Инициативата е в продължение на подписания миналата ... 

Сдружението на туроператорите и туристически агенти "Обединение Бъдеще за туризма" събира всички
заинтересовани лица на среща във връзка с проекта на промените в Закона за туризма, които касаят създаването
на Гаранционен фонд. Събитието ще се състои на 27 август 2024 г. (вторник) от 10 до 12 ч. в зала А на Българската
търговско-промишлена палата, на ул. "Искър" №9, София 1000, съобщават от организ... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) стартира национално проучване, фокусирано върху
използването на възобновяеми енергийни източници (ВЕИ) в българските предприятия. Инициативата е резултат
от сътрудничество със Сдружение "Соларна Академия България" и цели да предостави подробен анализ на
състоянието на бизнеса в страната по отношение на внедряването и използването на различни видове ВЕ... 

Повечето сдружения на туроператорите настояха вчера служебният министър на туризма Евтим Милошев да
изтегли проекта за промени в Закона за туризма. Сдружението на туроператорите и туристически агенти
"Обединение Бъдеще за туризма" събира всички заинтересовани лица на среща във връзка с проекта на
промените в Закона за туризма, които касаят създаването на Гаранционен фонд. Събитието ще се състои на... 

Заглавие: Среща с председателя на Атинската ТПП и гръцкия посланик у нас
Дата: 26.08.2024 09:00
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Туроператори се събират, за да обсъждат Гаранционния фонд
Дата: 25.08.2024 12:05
Медия: Пловдив Прес

Заглавие: Проучване на БТПП: Използване на възобновяеми енергийни източници (ВЕИ) от предприятията
Дата: 23.08.2024 14:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: ОБТ събира туроператорите за гаранционния фонд
Дата: 25.08.2024 11:32
Медия: Варна утре

Заглавие: Пирамиди, фараони и нова визия на ЦУМ за милиони
Дата: 24.08.2024 10:01
Медия: Капитал

https://www.bcci.bg/news/20448
https://www.plovdiv-press.bg/2024/08/25/%D1%82%D1%83%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8-%D1%81%D0%B5-%D1%81%D1%8A%D0%B1%D0%B8%D1%80%D0%B0%D1%82-%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%8A%D0%B6%D0%B4%D0%B0/424245/
https://www.bcci.bg/news/20446
https://varnautre.bg/2024/08/25/633593-obt_subira_turoperatorite_za_garantsionnia_fond
https://www.capital.bg/biznes/kompanii/2024/08/24/4667011_piramidi_faraoni_i_nova_viziia_na_cum_za_milioni/


Мистериозен егиипетски предприемач на име Ахмед Насър представи планове как ще преобрази емблематичния
магазин на Георги ГерговТемата накратко Египетският предприемач Ахмед Насър представя амбициозен проект
за трансформация на сградата на ЦУМ в София, включващ луксозни магазини, 5-звезден хотел, ресторанти и други.
Насър е описан като специалист по дигитална трансформация с опит в исторически об... 

Пет пилотни приложения на кобот в различни промишлени сектори са разработени по европроект, съобщи БТПП.
Проектът VOJEXT (Value Of Joint EXperimentation in digital Technologies for manufacturing and construction), в който
Българската търговско-промишлена палата (БТПП) участва като партньор и координатор на информационните и
комуникационните дейности, е насочен към внедряването на мобилни колаборат... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) започва национално проучване, фокусирано върху
използването на възобновяеми енергийни източници (ВЕИ) в българските предприятия, съобщиха от Палатата в
онлайн бюлетина си "Инфобизнес". Инициативата е резултат от сътрудничество със Сдружение "Соларна
Академия България" и цели да предостави подробен анализ на състоянието на бизнеса в страната по отношен... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) стартира национално проучване, фокусирано върху
използването на възобновяеми енергийни източници (ВЕИ) в българските предприятия. Инициативата е резултат
от сътрудничество със Сдружение "Соларна Академия България" и цели да предостави подробен анализ на
състоянието на бизнеса в страната по отношение на внедряването и използването на различни видове ВЕ... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) съобщи, че стартира национално проучване, фокусирано върху
използването на възобновяеми енергийни източници (ВЕИ) в българските предприятия. Инициативата е резултат
от сътрудничество със Сдружение "Соларна Академия България" и цели да предостави подробен анализ на
състоянието на бизнеса в страната по отношение на внедряването и използването на различн... 

Ахмед Насър е обяснил концепцията си на среща с шефа на БТПП, а според Търговския регистър Георги Гергов
все още е собственик на емблематичната сграда в сърцето на София Египетски музей, в който ще има саркофаг с
мумия, музей на розовото масло, луксозен спа център и 5-звезден хотел на неизвестен засега хотелски бранд ще
се настанят в ЦУМ, за да възродят легендарната сграда. Това ще се случи, ако с... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
18)

Заглавие: Пет проекти с кобот в различни сектори
Дата: 23.08.2024 16:05
Медия: Economynews

Заглавие: БТПП започва проучване за използването на възобновяеми енергийни източници от предприятията
Дата: 23.08.2024 13:06
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: БТПП започва проучване за използването на възобновяеми енергийни източници от предприятията
Дата: 23.08.2024 13:18
Медия: BGlobal

Заглавие: БТПП започва национално проучване за използването на ВЕИ от предприятията
Дата: 23.08.2024 13:49
Медия: Publics

Заглавие: Египтянин, регистрирал фирма преди 22 дни, ще връща блясъка на ЦУМ с мумии, спа и 5-звезден
хотел
Дата: 23.08.2024 13:31
Медия: 168 часа

Заглавие: 1.15% ръст на S&P 500, 1% загуба за доларовия индекс след изказването на Пауъл
Дата: 24.08.2024 15:53

http://www.economynews.bg/%D0%BF%D0%B5%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%B8-%D1%81-%D0%BA%D0%BE%D0%B1%D0%BE%D1%82-%D0%B2-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8-news113808.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/730321-btpp-zapochva-prouchvane-za-izpolzvaneto-na-vazobnovyaemi-energiyni-iztochnitsi-
https://bglobal.bg/111284-%D0%91%D0%A2%D0%9F%D0%9F-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%83%D1%87%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B7%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D0%BE%D0%B1%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D1%8F%D0%B5%D0%BC%D0%B8-%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B8%D0%B9%D0%BD%D0%B8-%D0%B8%D0%B7%D1%82%D0%BE%D1%87%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0
https://www.publics.bg/bg/news/36390/%D0%91%D0%A2%D0%9F%D0%9F_%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0_%D0%BD%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%BE_%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%83%D1%87%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5_%D0%B7%D0%B0_%D0%B8%D0%B7%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B7%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE_%D0%BD%D0%B0_%D0%92%D0%95%D0%98_%D0%BE%D1%82_%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0.html
https://www.168chasa.bg/article/18723384
https://banker.bg/2024/08/24/1-15-rast-na-sp-500/


S&P 500 поскъпна с 1.15% и приключи седмичната си търговия на ниво от 5634.61 пункта, DJIA добави 1.14% към
пазарната и оценка, а NASDAQ Composite – 1.47%, след като председателят на Фдералния резерв Джеръм Пауъл
изпрати най-ясния досега сигнал, че той и колегите му ще започнат да понижават лихвените проценти през
септември. По време на изказването му на годишната конференция в Джаксън хол на ... 

Официални представители на три от най-големите централни банки в света са споделили на 23 август, че са готови
да започнат или да продължат да понижават лихвените проценти през идните месеци, слагайки началото на края
на епохата на високи кредитни разходи след като глобалното стопанство се измъкна от примката на
следпандемичната инфлация. "Дойде време за коригиране на политиката", казал на участни... 

Мярката е критикувана от републиканците заради близостта с предизентските избориПредседателят на
Управлението на федералния резерв (Фед) Джеръм Пауъл даде знак в петък, че централната банка на САЩ няма
да се откаже от намаляването на лихвените проценти през последните седмици от кампанията за президентските
избори, защото защитата на пазара на труда сега е неин основен приоритет, съобщи Ройтерс."Д... 

Настъпил е моментът Федералният резерв да започне да намалява основния си лихвен процент, каза
председателят му Джером Пауъл. С думите си той потвърди очакванията, че служителите ще започнат да
понижават разходите по заемите следващия месец и ясно изрази намерението си да предотврати по-нататъшно
охлаждане на пазара на труда. Ръководителят на Фед също така призна неотдавнашния напредък по отношени... 

Ентусиазмът на инвеститорите около изкуствения интелект ще бъде подложен на тест с финансовия отчет на
NvidiaРалито на пазарите в САЩ ще бъде подложено на изпитание през следващата седмица, когато ще бъдат
публикувани печалбите на производителя на чипове Nvidia. Данните за инфлацията в САЩ вероятно ще
подчертаят очакванията за дългоочакваното намаляване на лихвите от Федералния резерв, пише Invest... 

За последните 15 години България е на опашката по инвестиции във ВиК инфраструктура. Това се казва в анализ
на Института за пазарна икономика, публикуван в редовния му седмичен бюлетин. На базата на данни от Евростат
става ясно, че само в Словения и Естония стойността на вложените средства е по-ниска, като двете държави са с 3
до 5 пъти по-малко население и територия.Дори в Литва и Латвия, които с... 

Медия: Банкеръ

Заглавие: Водещите глобални централни банки са в готовност за лихвени редукции
Дата: 24.08.2024 13:17
Медия: Банкеръ

Заглавие: Фед даде знак, че се готви намаляване на лихвите в САЩ
Дата: 24.08.2024 10:56
Медия: BGlobal

Заглавие: "Настъпил е моментът": Най-голямата икономика е пред промяна на лихвената политика
Дата: 23.08.2024 19:18
Медия: Economic

Заглавие: Инфлацията, златото, Nvidia: Какво ще движи пазарите през следващата седмица
Дата: 25.08.2024 13:46
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: ИПИ: За последните 15 години България е на опашката по инвестиции във ВиК инфраструктура
Дата: 25.08.2024 13:19
Медия: Информационна агенция Добруджа

Заглавие: БНБ: Чуждите инвестиции се сринаха с 80% през първото полугодие
Дата: 25.08.2024 12:14
Медия: BulNews.bg

https://banker.bg/2024/08/24/vodesthite-globalni-czentralni-banki/
https://bglobal.bg/111288-%D0%A4%D0%B5%D0%B4-%D0%B4%D0%B0%D0%B4%D0%B5-%D0%B7%D0%BD%D0%B0%D0%BA-%D1%87%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%B2%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BB%D0%B8%D1%85%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D0%A1%D0%90%D0%A9
https://www.economic.bg/bg/a/view/nastypil-e-momentyt-naj-goljamata-ikonomika-e-pred-promjana-na-lihvenata-politika
https://www.investor.bg/a/538-pazari/399772-inflatsiyata-zlatoto-nvidia-kakvo-shte-dvizhi-pazarite-prez-sledvashtata-sedmitsa
https://dobrudjabg.com/novina/ipi-za-poslednite-15-godini-bylgariq-e-na-opashkata-po-investicii-vyv-vik-infrastruktura/98940
https://www.bulnews.bg/article/470445


Преките чужди инвестиции продължават своя срив, отчетен още през първото тримесечие на годината. За
полугодието спадът е 80%, показват данните на БНБ. Данните са предварителни и вероятно до края на годината
ще бъдат ревизирани, но въпреки това сривът е толкова голям, че едва ли ще бъде наваксан.За януари – юни 2024
г. са отчетени едва 387.8 млн. евро преки чужди инвестиции в страната ни - това са ... 

Комисията за финансов надзор публикува информационен материал, повишаващ нивото на финансова грамотност
и осведоменост относно инвестирането в продукти, свързани с устойчивост, и две предупреждения към
потребителите.При предоставяне на инвестиционни съвети и свързана с управление на портфейл услуга,
инвестиционният посредник ясно Ви информира, че предоставянето от Вас на изчерпателна и точна инфор... 

Агенция "Пътна инфраструктура" (АПИ) обмисля да обяви конкурс за строителството на Околовръстното шосе в
София, каза председателят на Управителния съвет (УС) на пътната агенция инж. Йордан Вълчев в ефира на БНТ.
Той уточни, че конкурсът не е само за тунел, а ще се разгледат всички варианти. Във връзка с проект за решаване
на транспортния проблем в столицата, който начерта лидерът на ГЕРБ Бойко Бор... 

245 млн. лв. осигури правителството за компенсации за високите цени на електроенергията за бизнеса Над 633
хиляди небитови клиенти в България ще могат да се възползват от 100% компенсации за цена на
електроенергията над 180 лв. за мегаватчас, след одобрение от Европейската комисия. Това обяви в Слънчев
бряг министърът на туризма Евтим Милошев пред браншови организации в сферата на туризма. Присъст... 

За създаването на "по-интелигентна" Европа основният въпрос е разкриването на повече работни места чрез
използването на новите технологии. Това заяви Александър Милицевич, директор на Регионалната търговска
камара на Ниш, Сърбия. Той участва в закриващата конференция по проекта "Европа на Балканите: Общо
бъдеще", изпълняван от БТА с подкрепата на Европейската комисия, която се състоя в курортния к... 

Пътната агенция обмисля да обяви международен конкурс, за да събере предложения за участъкаАгенция "Пътна
инфраструктура" (АПИ) обмисля да обяви конкурс, за да събере предложения за строителството на
Околовръстното шосе на София в участъка между кв. "Бъкстон" и кв. "Овча купел". Това съобщи председателят на
управителния съвет (УС) на пътната агенция инж. Йордан Вълчев в ефира на БНТ, предава БТА. ... 

Комисията за финансов надзор публикува информационен материал, повишаващ нивото на финансова грамотност
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и осведоменост относно инвестирането в продукти, свързани с устойчивост, и две предупреждения към
потребителите.При предоставяне на инвестиционни съвети и свързана с управление на портфейл услуга,
инвестиционният посредник ясно Ви информира, че предоставянето от Вас на изчерпателна и точна инфор... 

Данни от куриерските фирми Задължително деклариране НАП изпраща писма, имейли или се обажда по
телефона на близо 16 000 физически лица, за които има информация, че през 2023 година са получили хонорари,
земеделски субсидии, суми от наложени платежи от продажби в интернет и др., но са пропуснали да ги
декларират. Гражданите трябва да обявят доходите си в рамките на две седмици от получаване на изве... 

Управителят на Федералния резерв одобри намаляване на лихвените процентиВ петък (23 август) председателят
на американския Федерален резерв (Фед) Джером Пауъл одобри предстоящото начало на намаляване на
лихвените проценти, като каза, че по-нататъшното охлаждане на пазара на труда би било нежелано и изрази
увереност, че инфлацията е в рамките на целта на централната банка на САЩ от 2%. "Дойде време ... 

За последните 15 години България е на опашката по инвестиции във ВиК инфраструктура. Това става ясно от
анализ на Института за пазарна икономика. "Когато хората си представят вода, от другата страна някой им казва,
че няма дъжд, няма облаци, глобално затопляне. Като че ли сме някои същества на природата и чакаме да капне
капка дъжд. От хиляди години човешката цивилизация гради тръбопроводи, гради ... 

410 населени места у нас официално имат издадена заповед от кмета за воден режим. Има още 140, които по
сигнали на граждани и медийни публикации също имат проблеми с водоснабдяването. Това съобщи Тома Белев,
бивш заместник-министър на околната среда и водите, съпредседател на "Зелено движение", природозащитник.
Той е изготвил карта на безводието у нас. "Липсата на обективна и достоверна информация... 

Редактор: Юлия Георгиева, кадри Нова тв Според проучване на Института по пазарна икономика за последните
15 години България е на опашката по инвестиции във ВиК инфраструктура. Хората като си представят вода, от
другата страна ни се казва, че нямало облаци и дъжд. Все едно сме някакви създания на природата, които само
на капка дъжд чакат. От хиляди години човешката цивилизация гради водопроводи, съ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Кога ще се свие ножицата между 4-те области с над 2000 лв. заплати и 4-те с под 1600 лв. В картата на доходите
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има големи разлики по области. Цените на храни, горива, лекарства обаче са почти едни и същи Какви трендове
показва регионалната карта на средните заплати по области през второто тримесечие на 2024 г.? Ето коментара
на икономиста Адриан Николов от Института за пазарна икономика. Големите ... 

Сезонни работници наети от трети страни избягаха от работодателите си. За това съобщиха самите потърпевши
хотелиери. Става дума за служители от Непал и Шри Ланка, които изчезнали без следа още след първата седмица
престой в Слънчев бряг. Към момента данните от полицията са, че изчезналите са четирима регистрирани у нас
чужденци, посочи "Нова телевизия". Трима от тях работят при хотелиера Пламен Ко... 

Правилото за "право на прекъсване" влезе в сила в Австралия, което предоставя облекчение на хората, които се
чувстват принудени да отговарят на обаждания или да четат съобщения от своите работодатели след приключване
на работния си ден. Новият закон позволява на служителите да игнорират комуникациите след работно време, ако
решат, без да се страхуват, че ще бъдат наказани от шефовете си. Проучване... 

Механизмът за фиксиране на минималната работна заплата (МРЗ) към средната навлиза във втората си година, а
вече знаем и равнището ѝ за 2025 г. - поне ако до края на годината няма политическо решение за отмяна на
правилото. На този етап няма особени наблюдавани промени на пазара на труда в резултат на въвеждането на
формулата, но големите регионални и отраслови различия в ефекта на минималната запл... 

Емил Ненков е новият изпълнителен директор на МБАЛ "Рахила Ангелова"-Перник. Той пое поста от д-р Анатоли
Митов, в чиято подкрепа част от персонала заяви, че ще напусне заради смяната. Отваря ли се нова кадрова дупка,
ще има ли закрити отделения, изпълнени ли са заплатите по КТД и нужли ли са 360 болници на България. Това
попитахме новият шеф на лечебното заведение Емил Ненков. Той е икономист, за... 

"Вносните" кадри са генерирали 24,6 милиарда евро, което съставлява 5,8% от брутната добавена стойност на
територията на бившата ГДР - центърът на крайнодесните политициЧуждестранните работници са необходими за
икономиката на Източна Германия, предаде ДПА, като се позова на проучване, публикувано преди изборите в три
източни провинции. През 2023 г. около 403 000 души без германски паспорт са работ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 20)
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курортния комплекс "Албена". Проектът се реализира от Българската телеграфна агенция с подкрепата на
Европейската комисия (ЕК). Във фокуса на дискусията бяха трансграничните проекти, които помагат за ра... 

Представители на институции и експерти от България и други балкански държави обсъдиха европейските
политики по сближаване на закриващата конференция по проекта "Европа на Балканите – Общо Бъдеще" в
курортния комплекс "Албена". Проектът се реализира от Българската телеграфна агенция (БТА) с подкрепата на
Европейската комисия (ЕК). Във фокуса на дискусията бяха трансграничните проекти, които помагат... 

"Достатъчно е да проследим сагата на половин милиард уж заделен за ремонт на язовири и един милиард в
държавния холдинг за водоснабдяване и канализация. Загубите на питейна вода – над 60% средно за страната, а
в определени райони и населени места са вероятно почти 100 процента", отчита Лъчезар Богданов, главен
икономист в Института за пазарна икономика. Той е категоричен, че липсата на вода в чешм... 

ОЩЕ ОТ ЧУЖБИНАИлон Мъск предостави списъка на акционерите в X Holding Corp, които са помогнали на
милиардера да купи "Туитър". Освен ислямисти и лобито на Тръмп прави впечатление наличието на руски
олигарси. Това са Пьотр Авен и Вадим Мошкович, което според потребители в X обяснява любовта на Мъск към
Русия и включването на филтри, които отстраняват антируски публикации. Пьотр Авен е руски милиард... 

Президентът Румен Радев, в нарушение на Закона за електронните съобщения (ЗЕС), е назначил за втори мандат
като член на Комисията за регулиране на съобщенията (КРС) Илия Христозов. Според публикации в медиите от
ноември 2021 г. въз основа на официални данни от предизборната кампания за президент Христозов е най-
крупният дарител на Румен Радев. Като член на КРС той е дал два пъти по 5000 лв. и два ... 

Все повече хора предпочитат безалкохолни бири заради здравословни съображения и политически
настроенияИнтересът към безалкохолни бири нараства в Близкия изток и Северна Африка.Все повече хора
избират безалкохолни бири и се отказват от американските марки заради политическите позиции на компаниите,
но и заради ефектите върху здравето.Новите видове бири предлагат допълнителни възможности за растеж н... 

В момента се договаря временното равновесие на силите в следващия служебен кабинетРадев контролира ДАНС,
сложил си е министър на правосъдието, целият шум беше да си сложи и вътрешен министър, че да покрие
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проблемите, които създаде за държавата, докато управляваше неграмотно през служебните си правителства.
Всичко това се представя за бунт в посока на "справедливостта", но е елементарно: иска да до... 

Скандалният банкер Стоян Мавродиев, главно действащо лице по аферата с кредита-грабеж от държавната
Българска банка за развитие (ББР) в размер на 150 млн. лв., отпуснат без обезпечение на Румен Гайтански –
Вълка през 2019 г., е прибрал рекорден рушвет от 15 милиона лева за участието си в дръзката финансова измама
с парите на данъкоплатците. Това твърдят пред "Уикенд" ангажирани в разплитането на к... 

Една "малка България" в Бавария от години създава Вивиан Праматаров-Хамбургер – лекар, преподавател и
председател на Германско-българското сдружение в Бавария. За нея и дружеството разказва Стеа-Мария
Митева.Предлагам ви следния мисловен експеримент: Можете ли да се сетите за държава, която ви е любопитна,
но не е нито особено екзотична, нито много популярна; страна, която, ако получи международно... 

"Голяма част от потенциала на страната ни за туризъм остава неразкрит" е заглавието на интервю с гл. ас. Д-р
Красимира Янчева, публикувано в новия брой на в. "Седмичен ГЛАС". Интервюто с преподавателя от
Икономически университет – Варна е част от ТЕМА НА БРОЯ, която е посветена на туризма като цяло, както и на
места и обекти в района, които привличат вниманието на туристите. Подробности четете на ... 

Министърът на туризма и Мартин Пашингер, предприемач с международен опит в туроператорската дейност,
обсъдиха възможностите, които открива пред българските туроператори създаването на туристически
гаранционен фонд. Министър Милошев подчерта, че един от приоритетите на управлението му, заявен от самото
начало е бил именно ефективното въвеждане на гаранционния фонд, който да осигури по адекватен нач... 

Редактор: Юлия Георгиева, кадри Нова тв Димитър Главчев предложи състав за за служебен кабинет с три
промени от досегашния списък, както президентът Румен Радев поиска. Главчев посочи, че предлага за министър
на външните работи да е Иван Кондов, а на вътрешните Атанас Илков. Красимир Стоянова пък е предложена за
министър на транспорта. Досега външното министерство бе поверено в ръцете на самия Гл... 

410 населени места у нас официално имат издадена заповед от кмета за воден режим. Има още 140, които по
сигнали на граждани и медийни публикации също имат проблеми с водоснабдяването. Това съобщи пред БНР
Тома Белев, бивш заместник-министър на околната среда и водите, съпредседател на "Зелено движение",
природозащитник. Той е изготвил карта на безводието у нас. "Липсата на обективна и достоверна и... 

Заглавие: Стоян Мавродиев изчезнал в Дубай през Истанбул заради 15 млн. "бонус" от Румен Вълка
Дата: 25.08.2024 12:35
Медия: Рикошет

Заглавие: От Бавария с любов към България: Вивиан Праматаров-Хамбургер
Дата: 25.08.2024 14:21
Медия: Дойче Веле

Заглавие: В. ГЛАС: Туризмът в България – с дългогодишна история и все още недоразкрит потенциал
Дата: 25.08.2024 12:34
Медия: Информационна агенция Добруджа

Заглавие: Министър Милошев: Туристическият гаранционен фонд е в защита на потребителите
Дата: 25.08.2024 12:04
Медия: Вестник "Луковитски Новини"

Заглавие: Служебен кабинет ще има, изборите ще са на 27 октомври, Атанас Илков е министър на вътрешните
работи
Дата: 26.08.2024 10:09
Медия: Petel.bg

Заглавие: Тома Белев: Половината от добива на вода за питейни цели не се измерва!
Дата: 26.08.2024 10:00
Медия: Накратко

https://www.rikoshet.org/stoyan-mavrodiev-izcheznal-v-dubaj-prez-istanbul-zaradi-15-mln-bonus-ot-rumen-valka/
https://www.dw.com/bg/ot-bavaria-s-lubov-km-blgaria-vivian-pramatarovhamburger/a-70043511
https://dobrudjabg.com/novina/v-glas-turizmyt-v-bylgariq-s-dylgogodishna-istoriq-i-vse-oshte-nedorazkrit-potencial/98939
https://lukovit-news.com/ministar-miloshev-turisticheskiyat-garanczionen-fond-e-v-zasthita-na-potrebitelite.html
https://petel.bg/Sluzheben-kabinet-shhe-ima--izborite-shhe-sa-na-27-oktomvri--Atanas-Ilkov-e-ministar-na-vatreshnite-raboti__540294
https://nakratko.bg/category/58/266505/


На базата на данни от Евростат става ясно, че само в Словения и Естония стойността на вложените средства е по-
ниска, като двете държави са с 3 до 5 пъти по-малко население и територия За последните 15 години България е
на опашката по инвестиции във ВиК инфраструктура. Това се казва в анализ на Института за пазарна икономика,
публикуван в редовния му седмичен бюлетин. На базата на данни от Евростат... 

Анализ на Лъчезар Богданов от седмичния бюлетин на Института за пазарна икономика (ИПИ). Няма друг остров
на провалените социалистически идеи, който да засяга толкова видимо ежедневието на гражданите, както
управлението на водоснабдяването и канализацията в България. А фактът, че областни градове в европейска
държава в третото десетилетие на 21-ви век са на воден режим дори не е водеща тема, като ... 

Представете си България преди 150 години. Свободна България още не съществува, но нашите земи вече
показват признаци на модерност. В тази атмосфера на Възраждане, близо до Габрово, се ражда момче. Преди да
навърши 30 години, това момче става "г-н Семов" – един от най-влиятелните български индустриалци от началото
на ХХ век. Въпреки значимото си присъствие в икономиката и обществото, извън Габрово ... 

"Абсурдно е да се твърди, че платформата или нейният собственик са отговорни за злоупотреба с модерацията", се
казва в официално съобщениеОт платформата Telegram направиха коментар часове след ареста на главния
изпълнителен директор Павел Дуров, който беше задържан във Франция в събота. От приложението заявиха, че
той "няма какво да крие", пише BBC. Според официални лица Дуров е бил арестуван на л... 

Москва настоява за незабавен достъп до руския милиардер, иска обяснение от Франция за задържането му
"Медуза": Бизнесмени и служители на Кремъл трият чатове, преди да станат достъпни за Запада Арестът на
милиардера и основател на "Телеграм" Павел Дуров вдигна много влиятелни личности в Русия на крак този уикенд.
Според "Медуза" бизнесмени и държавни служители били инструктирани да трият тайни ... 

Иван Кондов е роден на 10 август 1968 г. Образование 1994 г.: "Международни отношения", Университет за
национално и световно стопанство, София Квалификации 2003 г.: Курс по въпросите за международната сигурност
към Центъра за изследвания на политиката за сигурност в Женева, Швейцария 1996 г.: Курс по международни
отношения в Дипломатическата школа в Мадрид, Испания Професионален опит 6 юни 2023 г.... 

Заглавие: България е на опашката по инвестиции във ВиК инфраструктура
Дата: 26.08.2024 09:55
Медия: Econ

Заглавие: Воден режим – провалът на държавното управление
Дата: 26.08.2024 09:53
Медия: Вестник Посредник

Заглавие: От самотник до българския Рокфелер! Легендата Пенчо Семов
Дата: 26.08.2024 05:04
Медия: News Maker

Заглавие: Telegram след ареста на Дуров: Той няма какво да крие
Дата: 26.08.2024 08:35
Медия: Profit

Заглавие: До 20 г. затвор за шефа на "Телеграм", превърнал го в развъдник на престъпност
Дата: 25.08.2024 22:46
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Кой е Иван Кондов, номиниран за служебен министър на външните работи
Дата: 26.08.2024 10:16
Медия: Нов Живот

Заглавие: Главчев смени Калин Стоянов като вътрешен министър. Радев обяви датата на предсрочните избори
Дата: 26.08.2024 10:25

https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D1%88%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D0%B2%D1%8A%D0%B2-%D0%92%D0%B8%D0%9A-%D0%B8%D0%BD%D1%84%D1%80%D0%B0%D1%81%D1%82%D1%80%D1%83%D0%BA%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B0_l.a_i.808448_at.10.html
https://posredniknews.com/2024/08/26/%D0%B2%D0%BE%D0%B4%D0%B5%D0%BD-%D1%80%D0%B5%D0%B6%D0%B8%D0%BC-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BB%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%83%D0%BF/
https://newsmaker.bg/2024/08/%D0%BE%D1%82-%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8%D0%BA-%D0%B4%D0%BE-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F-%D1%80%D0%BE%D0%BA%D1%84%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D1%80-%D0%BB%D0%B5/
https://profit.bg/article/2024082605150801477
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/18740652
https://www.novjivot.info/2024/08/26/koj-e-ivan-kondov-nominiran-za-sluzheben-ministyr-na-vynshnite-raboti/270653/
https://manager.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/glavchev-smeni-kalin-stoanov-kato-vatreshen-ministar-radev-obavi-datata-na-predsrochnite-izbori


Димитър Главчев представи на президента Румен Радев структурата на Министерския съвет, в която той сменя
министрите на вътрешните работи, на външните работи и на транспорта. На мястото на вътрешния министър
Калин Стоянов е предложен Атанас Илков. Смяната на този пост беше причината Радев да отхвърли
проектокабинета на Горица Грънчарова Кожарева и процедурата да се повтори, само че с кандидата за п... 

Медия: Мениджър
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